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Atrias-platform  -  Stand van zaken

In 2011 beslisten de distributienetbeheerders (Eandis, Infrax...) om samen een 
clearinghouse op te richten om op een gestandaardiseerde manier metergegevens uit te 
wisselen tussen de distributiebedrijven die instaan voor de meteropname enerzijds, en de 
energieleveranciers die de facturen voor de klant opmaken anderzijds. Dat zou 
goedkoper zijn en minder rompslomp veroorzaken bij facturatie, leverancierswissels of 
een verhuizing. De oplevering was voorzien tegen 2015.

Intussen heeft Vlaanderen beslist om de digitale meter in te voeren, waardoor de hele 
energietransitie in een volgende fase komt: meer en betere verbruiksgegevens, 
leveranciers kunnen nieuwe diensten aanbieden, de netbeheerders kunnen het evenwicht 
tussen vraag en aanbod beter beheersen, de lokale productie van elektriciteit op basis 
van wind en zon kan groeien. Kortom: een grote stap vooruit.

Maar het is stil rond Atrias: vorig jaar werd aangekondigd dat de oplevering mogelijk tot 
september 2021 zou worden uitgesteld.

Kan de minister een stand van zaken in dit dossier meedelen?



ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD 
op vraag nr. 289 van 22 januari 2020
van ANDRIES GRYFFROY

Atrias en de verschillende partijen actief in het project rond het central market system 
(CMS) hebben zich inderdaad geëngageerd om vanaf september 2021 een go-live mogelijk 
te maken. Deze datum kwam tot stand na onderhandelingen met Accenture, die de bouw 
faciliteert, en met begeleiding van Deloitte, die een audit uitvoert op het project. 

Ik heb de VREG ondertussen de opdracht gegeven een evaluatie te maken van de werking 
van Atrias, met als specifiek aandachtspunt het project CMS/MIG6 daarbinnen. Ik verwacht 
dat deze evaluatie meer licht zal werpen op de activiteiten in Atrias.


